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Till Trafikverket  

 

Samråd, Utställelse av arbetsplan för väg 747, Tuvesvik-Tönsäng     

Naturskyddsföreningen har tagit del av handlingarna i ärendet. 

Vi ser mycket positivt på att flera åtgärder planeras för att tillgodose naturvärden på sträckan. Vi vill 

emellertid framföra en synpunkt, som även tidigare avgetts, nämligen angående passagen vid 

Lavösund. När vägen byggdes en gång åstadkom vägtrummorna en begränsning av 

vattenomsättningen med påföljande uppgrundning, vilket har bidragit till den omfattande 

igenväxning som nu förekommer. Skall det bli möjligt att återställa förhållandena med bättre 

genomströmning så är tillfället nu. Det är vägbanken som har gett effekten och det är därför rimligt 

att skadan repareras när vägen nu ska byggas om, annars lär det aldrig bli någon förändring.  

Det vore då lämpligt att samtidigt se till att passage av kanoter och ev. även andra mindre båtar 

möjliggjordes då det skulle öppna upp utsikterna för en återupplivad vattenled innanför Lavön.      

          

För Naturskyddsföreningen på Orust 
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